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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok budZetowv 2020

W zwi4zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawek na rok 2A20 przedstawiam

nastgpuj4c4 propo4ycjg do projektu bud:Zetu dotycz4ce zadania;

Przebudowa chodnika na ulicv Lefnei- polaczenie odcink6w Scie2ki rowerowei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadanaprzy planowaniu wydatk6w bieil4cych/ maj4tkowych na rok

budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Sciezka rowerowa wybudowanawzdlvZulicy LeSnej

nie posiada ci4glo6ci gdylnaodcinku pomigdzy ulicami Sportow4 a Piaski ulozony jest chodnik dla pieszych.

Zasadnym jestpol4czenie odcink6w Sciezki rowerowej tak aby rowerzySci mogli bezpiecznie zruej korzystac.
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